
گروه اجتماعی: مدیر دفتر پایش 
فراگیر س��ازمان محیط زیس��ت 
گفت: با تصوی��ب آیین نامه جدی��د قانون هوای 
پ��اک، کیفیت ه��وای »قابل قب��ول« جایگزین 
هوای »سالم« خواهد شد. شینا انصاری به ایسنا 
افزود: ش��اخص کیفیت هوا در محدوده بین ۵۱ 
تا ۱۰۰ به عنوان محدوده »سالم« تلقی می شود 
که معمولا نشان دهنده »مقدار مجاز آلاینده ها« 
طبق اس��تانداردهای ملی است و این محدوده به 

عنوان نقطه ای برای حفاظت از س��امت عمومی 
تعیین شده است. مدیر دفتر پایش فراگیر سازمان 
محیط زیس��ت با اش��اره به تغییر صورت گرفته 
درباره ش��اخص های کیفیت هوا، تصریح کرد: در 
طبقه   بندی EPA )آژانس حفاظت محیط زیست 
ای��الات متحده( محدوده »هوای س��الم«، معادل 
moderate در نظر گرفته می ش��ود، همچنین 
تعیین ش��اخص ۸۰  یا ۹۰ به عنوان هوای سالم، 
آسیب هایی برای برخی گروه های سنی به همراه 

دارد و در دامن��ه ۵۱ تا ۱۰۰ ممکن اس��ت برخی 
آلاینده ها برای تعداد بسیار کمی از افراد ماحظات 
بهداشتی خاص به همراه داشته باشد. برای مثال 
کس��انی که نس��بت به آلاینده »ازن« حساسیت 
ویژه ای دارند، ممکن است در شاخص بین ۵۱ تا 
۱۰۰ یعنی محدوده ای که تاکنون به عنوان هوای 
س��الم اطاق می شود، عائم تنفسی از خود بروز 
دهند، بنابراین لازم است محدوده هوای سالم به 

هوای قابل قبول تغییر یابد.

اجتماعي 0 4

رئیس مرکز اجرائیات پلیس راهور ناجا اعلام کرد
ضبط 7 هزار و 700 جلد گواهینامه

رئیس مرک��ز اجرائیات پلی��س راهور ناجا 
گفت:  در ۹ ماهه س��ال جاری بیش از 7 هزار 
و 7۰۰ جلد گواهینامه رانندگان متخلف ضبط 
شده اس��ت. به گزارش فارس، سرهنگ احمد 
کرمی اسد، رئیس مرکز اجرائیات پلیس راهور 
ناجا اظهار داشت: از ابتدای سال جاری تاکنون 
مام��وران پلیس راه بیش از 3 هزار و ۵۰۰ جلد 
گواهینام��ه رانندگان متخلف را که به س��قف 
نمرات منفی رس��یده بودند، ضبط کردند که 
بیشترین برخورد در معابر برون شهری اصفهان، 
خوزستان و زنجان انجام شده است. وی افزود: 
همچنین ماموران پلیس راه��ور در این مدت 
بیش از 4 هزار و 2۰۰ جلد گواهینامه رانندگان 
متخلف را ضبط کردند که بیش��ترین برخورد 
در معابر درون ش��هری تهران بزرگ، اصفهان و 

لرستان انجام شده است.

سازمان غذا و دارو اعلام کرد
فراخوان برای تأمین واکسن 

آنفلوآنزا

معاونت توس��عه مدیریت و منابع سازمان 
غ��ذا و دارو در نام��ه ای به تمام ش��رکت  های 
تولیدکنن��ده دارو، نی��از ف��وری به واکس��ن 
هموفیلوس آنفلوآنزا تیپ بی  تک دوز را اعام 
کرد. به گزارش »وطن امروز«، در این نامه آمده 
اس��ت: با توجه به درخواست معاونت بهداشت 
وزارت متبوع، این س��ازمان در نظر دارد تعداد 
۱۵ هزار دوز واکسن هموفیلوس آنفلوآنزا تیپ 
بی  تک دوز با حداقل تاریخ انقضای یک س��اله 
که تاییدیه س��ازمان جهانی بهداشت را داشته 
باش��د، به صورت فوریتی تهیه کند. بنا بر این 
گزارش، تمام ش��رکت  های معتب��ر در صورت 
تمای��ل می توانند قیمت پیش��نهادی و زمان 
تحویل فرآورده را برای بررس��ی، در مدت 72 
ساعت به این سازمان )معاونت توسعه مدیریت 

و منابع( ارائه کنند.

 تابلوهای واحدهای صنفی حدفاصل میادین 
ق��دس و تجری��ش به عن��وان مهم ترین محور 
ارتباطی ش��مال تهران با هدف زیباس��ازی و 
بهسازی منظر ش��هری ساماندهی شد. مجید 
نوربخش، معاون امور ش��هری و محیط زیست 
شهرداری منطقه یک اظهار داشت: با توجه به 
تاکید سازمان زیباسازی شهرداری تهران مبنی 
بر ساماندهی نماهای ش��هری، حذف زواید و 
یکسان سازی سردر واحد های صنفی، با اتمام 
طرح ساماندهی تابلو ها در ضلع جنوب خیابان 
شهرداری و بازار تجریش، ساماندهی تابلو های 
ضلع ش��مال خیابان هم در دس��ت اجرا قرار 

گرفت.
 برای وحدت رویه برگزاری برنامه های هفته 
هوای پاک، اطاع رس��انی و جلب مش��ارکت 
شهروندان، دستور العمل اجرای برنامه های هفته 
به مناطق بیست ودوگانه اباغ شد. صدرالدین 
علی پور، مدیرکل محیط زیست و توسعه پایدار 
با اشاره به برگزاری ویژه برنامه های هفته هوای 
پ��اک به ص��ورت یکپارچه در س��طح مناطق 
بیس��ت ودوگانه افزود: امسال برنامه های هفته 
هوای پاک با شعار »هوای پاک، مدیران، مردم« 
همزم��ان از تاری��خ 2۹ دی ماه لغایت 4 بهمن 

برگزار می شود.
 دبیر علمی یازدهمین کنگره سکته مغزی با 
اش��اره به ارائه جدیدترین دستاوردهای علمی 
در حوزه س��کته مغزی در ای��ن کنگره گفت: 
س��کته مغزی امروزه کاما قابل درمان است. 
سیدحسین آقامیری، متخصص مغز و اعصاب 
در آس��تانه برگزاری یازدهمین کنگره سکته 
مغزی، اظهار داش��ت: این کنگره اول تا س��وم 
اسفندماه س��ال جاری در سالن همایش های 
کتابخانه ملی جنب هتل ارم تهران در بزرگراه 
حقانی برگزار می شود و اساتید و صاحبنظران 
برجس��ته در این کنگ��ره حض��ور می یابند و 
جدیدترین دستاوردهای در زمینه سکته مغزی 
م��ورد بحث و گفت وگو ق��رار می گیرد.  وی با 
اش��اره به اینکه تمرکز کنگره امسال در زمینه 
مباحث آموزش��ی متخصصان مغ��ز و اعصاب 
اس��ت، گفت: درمان سکته مغزی روزبه روز در 
حال پیشرفت اس��ت و این در حالی است که 
۱۵ سال پیش درمانی وجود نداشت ولی الان 
می توان خدمات گسترده ای را برای نجات جان 

بیمار انجام داد.

درخواست از ستاد معاینه فنی
برای معاینه فنی خودرو به مرکز  آبشناسان 
در منطقه ۵ تهران مراجعه کردم ولی به دلایلی 
نامش��خص از جمله وجود رنگ آب��ی در دود 
خودرو از ارائه برگه معاینه فنی خودداری شد، 
این در حالی اس��ت که پس از مراجعه به مرکز 
دیگری، هیچ گونه ایراد فنی برای خودرو توسط 
کارشناس��ان آن مرکز اعام نش��د. تا به امروز 
حتی ب��ه چند تعمیرکار خ��ودرو هم مراجعه 
کرده ام اما هیچ کدام متوجه آن ایراد فنی که در 
مرکز آبشناسان برای خودرو اعام شد، نشدند! 
جای پرسش است که چرا در یک مرکز به بهانه 
رنگ آب��ی دود خ��ودرو از ارائه معاینه فنی به 
مراجعه کنندگان خودداری می شود اما در مرکز 
دیگری هیچ ایرادی از نظر فنی به خودرو وارد 
نمی شود. آیا کارشناسان این مراکز صاحیت 

لازم را برای بررسی فنی خودروها دارند؟
جالب اینجاس��ت ک��ه در زم��ان مراجعه 
به مرکز آبشناس��ان مبلغ ۵ ه��زار تومان هم 
پرداخ��ت ک��ردم و آنگونه ک��ه در این مرکز 
مشاهده کردم بس��یاری از متقاضیان معاینه 
فنی که به این مرکز رجوع می کنند از ش��یوه 
معاینه و بررسی ایرادات فنی خودروها ناراضی 
هستند و از این وضعیت گایه دارند. از مدیران 
ستاد معاینه فنی خودرو در تهران درخواست 

رسیدگی به وضعیت این مرکز را داریم. 
علیخانی از تهران

دادستان شهرری اعلام کرد
 ورود نفت 

به اراضی کشاورزی جنوب تهران
دادستان عمومی و انقاب شهرری از ورود 
مدعی العم��وم برای جلوگیری از آلوده ش��دن 
زمین های کش��اورزی و منابع آبی با ترشحات 
نفتی خبر داد. به گزارش باش��گاه خبرنگاران 
جوان، حجت الاس��ام  علی ملکوتی، دادستان 
عمومی و انقاب شهرری از ورود مدعی العموم 
به منظور جلوگیری از آلوده ش��دن زمین های 
کشاورزی و منابع آبی با ترشحات نفتی خبر داد 
و اظهار داشت: پس از اینکه در فضای مجازی 
این موضوع مطرح ش��د که ترش��حات وسیع 
نفتی در حال آلوده کردن اراضی کش��اورزی و 
آب است، شورای تأمین و دادستانی به موضوع 
ورود پی��دا کردند. دادس��تان عمومی و انقاب 
ش��هرری گفت: در فرصت 4 ماهه ای که دادیم 
وزیر و 3 معاون خود جلساتی تشکیل دادند و 
مقرر شد یک هفته در میان گزارشات پیشرفت 
کار را به ما ارائه کنند. وی افزود: حدود یک ماه 
پیش 2 روزنه حدود یک و نیم سانتیمتری پیدا 
شد که از مجموع هر دوی آنها در ثانیه 4/۵ لیتر 
ترشحات نفتی خارج می شد. این موضوع باعث 
آلودگی بیش از 3۰۰ هکتار زمین کش��اورزی 
ش��د که کش��اورزان این زمین ها را به شرکت 
پخش و پالایش واگذار کردند. ملکوتی تصریح 
کرد: بخشی از این ترشحات نفتی وارد آب های 
زیرزمینی ش��د که ممکن بود آب تهران را نیز 
آلوده کند که شناس��ایی و اصاح شد؛ از قبل 
3۶۰ حلقه چاه حفر ش��د و در حال حاضر 4۰ 
حلقه چاه احداث کردند و در حال اس��تحصال 
این ترشحات نفتی از زیر زمین هستند و مشکل 

در حال رفع شدن است.

HIV افزایش ابتلا به عفونت 
در بین زنان و جوانان

رئی��س مرکز مدیری��ت بیماری های واگیر 
وزارت بهداش��ت گفت: م��وارد ابتا به عفونت 
HIV  در  ۵ سال گذشته در بین زنان و جوانان 
افزایش یافته و باعث  نگرانی های بیشتر شده 

است.
 ب��ه گزارش فارس، محمدمه��دی گویا در 
ارتباط با بیم��اری ایدز اظهار داش��ت: به نظر 
می رسد در کنار پرداختن به موضوع پیشگیری 
از HIV در بی��ن معت��ادان تزریق��ی، باید به 
طور ج��دی به موضوع پیش��گیری از ابتا به 
این عفونت در بین صاحبان رفتارهای پرخطر 
جنسی و بویژه جوانان نیز توجه جدی داشته 
باش��یم. وی افزود: در همین راستا پیشگیری، 
اهمی��ت فوق الع��اده زی��ادی دارد و خانواده ها 
بویژه والدین و اولیای مدارس، در آموزش های 
پیشگیری ابتا به عفونت HIV می توانند نقش 
مهمی ایفا کنند، چرا که در غیر این صورت باید 
شاهد افزایش ابتا به این عفونت در بین زنان 
و جوانان باشیم. وی تصریح کرد: سال گذشته 
 HIV ۱۱3 مورد ابتای زنان باردار به عفونت
در کشور شناسایی شد که با پیگیری دقیق و 
درمان همه این افراد، فقط 2 مورد کودک مبتا 
به HIV در کشور متولد شدند و این ثمره یک 
کار سنگین در سطح کشور است. رئیس مرکز 
مدیریت بیماری های واگیر وزارت بهداشت در 
پایان افزود: عاوه بر خان��واده، مدارس و بویژه 
دبیرستان ها و دانشگاه ها محیط هایی هستند 
که می توانند در آموزش های پیشگیری از ابتا 
به عفونت HIV به جوانان نقش بسیار مهمی 

داشته باشند.

نبض جامعه

گروه اجتماعی: وزیر آموزش و پرورش 
با بی��ان اینکه ۱4۰ ه��زار کاس در 
کش��ور از وسایل گرمایشی غیرایمن 
اس��تفاده می کنند، گفت: پویش��ی 
ایجاد شده است تا یکبار برای همیشه 
سیس��تم های گرمایش��ی م��دارس 
استاندارد شود. سیدمحمد بطحایی 
درباره حادثه آتش س��وزی مدرس��ه 
زاهدان ضمن تس��لیت به خانواده 4 
دانش آموز جان باخته، گفت: منطقه 
زاهدان گازرس��انی نش��ده و چاره ای 
نبوده است که از بخاری نفتی استفاده 
شود؛ هزاران کاس دیگر نیز از بخاری 
نفتی استفاده می کنند؛ ممکن است 
بخاری اس��تاندارد داش��ته باشیم اما 
برای کاس ایمن نیست. وی با اشاره 
به ایجاد پویشی با عنوان »همه برپا« 
افزود: ۱4۰ هزار کاس در کش��ور از 
وسایل گرمایش��ی غیرایمن استفاده 
می کنند؛ پویشی ایجاد شد تا یکبار 

برای همیشه سیستم های گرمایشی استاندارد شود 
و در ای��ن پویش هر کس��ی با هر بضاعتی که دارد 
برای جمع آوری وس��ایل گرمایشی غیر ایمن اقدام 

می کند.
حل مشکل گرمایشی تا 2 سال آینده ■

بطحایی در برنامه »نگاه یک«  با بیان اینکه در 
2 هفته ایجاد این پویش، استقبال خوبی از آن شده 
اس��ت و با این روند تا یک یا 2 سال آینده مشکل 
سیستم گرمایشی حل می شود، اضافه کرد: ۵ هزار 
بخاری استاندارد برای مناطق سیستان وبلوچستان 
فرستادیم. وزیر آموزش و پرورش با بیان اینکه مهر 
ماه امس��ال ۵۰ درصد مدارس ساخته شده توسط 
خیرین احداث ش��د، گف��ت: اگر کمک خیرین به 
این سمت هدایت ش��ود، تأثیرگذاری زیادی دارد. 
برخی مدارس سرویس بهداشتی ندارند؛ مدرسه در 
کشور داریم که دیوار ندارد. چندی پیش در استان 
خوزستان گاو وحشی به یک دانش آموز در مدرسه 
صدمه  زد. بطحایی افزود: مگر توقع نداریم پله های 
دادگاه خلوت شود؟ مگر توقع نداریم آسیب ها کمتر 
شود؟ باید همه کمک کنند، البته تاش دولت رو به 
جلو بوده است؛ الان 3۰ درصد مدارس ناایمن است 
اما ۱۰ سال پیش این عدد معکوس بود. نیاز است 
همه با هم وارد ش��ویم ت��ا زمانی که مدارس ایمن 

نشده اس��ت هیچ ساختمان 
دولت��ی و حکومتی س��اخته 

نشود.
خصوصی س�ازی مط�رح  ■

نیست
ب��ا  بطحای��ی  ادام��ه  در 
اش��اره به افزایش کیفیت در 
نرخ  گفت:  آموزش و پ��رورش 
رقم  به  پوشش پیش دبستان 
بالای 7۰ درصد رسیده است 
و نرخ تحت پوش��ش دختر و 
پسر برابر شده است، همچنین 
میزان پوشش دانش  آموزان در 
دوره ابتدای��ی به ب��الای ۹۸ 
درصد رس��یده اس��ت. وی با 

بیان اینکه ام��روز ۵ هزار کاس درس دارای تک 
دانش آموز داری��م و هزاران کاس با 3 دانش  آموز 
اداره می شود، افزود: کیفیت آموزش در استان های 
گوناگون متفاوت است؛ هنگام ارائه لایحه بودجه 
۹۸ توس��ط رئیس جمهور از پیش بینی 4 میلیون 
توم��ان به ازای ه��ر دانش آموز صحبت ش��د که 
این رقم در محاس��به بودج��ه ۹۸ در نظر گرفته 
شده اس��ت. وزیر آموزش و پرورش درباره وضعیت 

گفت:  غیردولت��ی  م��دارس 
تعداد م��دارس غیردولتی که 
می گیرند،  س��نگین  مبال��غ 
کم اس��ت و مابقی ش��رایط 
س��خت دارن��د و بر اس��اس 
دس��تورالعمل ها  و  قوانی��ن 
عمل می کنن��د. وی تصریح 
آموزش  کرد: خصوصی سازی 
عموم��ی  آم��وزش  دوره  در 
ب��ه هیچ وجه مطرح نیس��ت، 
بلک��ه ای��ن وظیف��ه دول��ت 
اس��ت که هزین��ه تحصیل را 
پرداخ��ت کن��د، در حالی که 
معنی  ب��ه  خصوصی س��ازی 

هزینه از جیب والدین است.
انحراف مسیر تعلیم و تربیت ■

وزیر آموزش و پرورش همچنین درباره استفاده 
از کتب کمک درس��ی توس��ط دانش آموزان اظهار 
داشت: مس��یر تعلیم و تربیت در آموزش عمومی 
قدری منحرف شده است؛ در مدرسه باید با اشتیاق، 
شور و نشاط یادگیری اتفاق بیفتد و این در صورتی 
اس��ت که دانش مورد نیازشان باشد، در حالی که 
وقتی یادگیری حافظه محور است، فراموش می شود 

یا نفرت ایجاد می شود. وی ادامه داد: 
اعام کردیم در دوره ابتدایی استفاده 
از کتب کمک آموزشی ممنوع است و 
دانش آموز زندگی کردن را باید تمرین 
کند؛ صحبت کردن و استدلال کردن 
را باید دنبال کند. بیشتر وقت ها این 
کتاب های کمک آموزشی باعث شده 
اس��ت خاقیت بچه ها دچار آسیب 
ش��ود و با حل المس��ائل به تعبیری 
داری��م س��م را در روح و روان بچه ها 
وارد می کنیم. بطحایی درباره مشق 
شب گفت: تکالیف دانش  آموزان باید 
در مدارس با نظارت معلم انجام شود 
و در خانه، تکالیف مهارت محور انجام 

شود.
بی نی�ازی ۸۵ درص�د ظرفی�ت  ■

دانشگاه ها از کنکور
عاوه بر این، وزیر آموزش و پرورش 
درباره حذف کنکور گفت: با همکاری 
همکاران��م در وزارت علوم، مقدمات 
کاهش نقش کنکور را ش��روع کردیم و ۸۵ درصد 
ظرفیت دانشگاه ها نیاز به کنکور ندارد و این یعنی 
پایان اس��ترس و اضطراب ها. م��ا دوره نوجوانی را 

تاکنون زهر می کردیم. 
وی افزود: به عب��ارت دیگر ۸۵ درصد ظرفیت 
دانش��گاه  ها از طریق امتحانات نهایی اس��ت. برای 
دانش آموزان پای��ه دوازدهم تأثیر امتحانات نهایی 
امس��ال و دانش آموزان س��ال های قبل، امتحانات 

نهایی پایه یازدهم را مدنظر قرار می دهیم. 
بطحای��ی در پاس��خ ب��ه این پرس��ش که چرا 
امتحانات هر س��ه پایه دوره دوم متوسطه امتحان 
نهایی ندارد که در کنکور لحاظ ش��ود، اظهار کرد: 
البته در این باره  بحث های کارشناسی است تا این 
حس ایجاد نش��ود که تا پارسال یک کنکور بود اما 
الان 3 کنکور می ش��ود، البته طرحی است که در 
هر س��ال پایه های دوره دوم متوسطه، چند درس 
امتحان نهایی باشد که در حال بررسی هستیم. وی 
درباره توجه به دانش آموزان تیزهوش، گفت: ما در 
سند تحول به تمام ساحت های تعلیم و تربیت توجه 
داریم و تنها س��احت علمی مورد توجه نیست، بر 
همین مبنا، دامنه طرح ش��هاب را وسیع می کنیم 
تا همه س��احت ها از چهارم ابتدایی تحت پوشش 

قرار گیرد.

وزیر آموزش و پرورش: خصوصی سازی 
آم�وزش عموم�ی  دوره  در  آم�وزش 
ب�ه هیچ وج�ه مط�رح نیس�ت، بلکه 
ای�ن وظیف�ه دولت اس�ت ک�ه هزینه 
تحصی�ل را پرداخت کند، در حالی که 
خصوصی سازی به معنی هزینه از جیب 

والدین است

دوشنبه 24 دی 1397وطن امروز  شماره 2632 

رئیس کمیته امداد خبر داد

محرومیت بیش از 2 هزار کودک از تحصیل
همزمان با میلاد حضرت زینب)س( انجام شد

رونمایی از نیم ضریح های خیمه گاه حسینی
گروه اجتماعی: رئیس کمیته امداد 
امام خمینی با اشاره به اینکه 34۰ 
هزار دانش آموز را در مناطق با ضریب محرومیت ۶ 
تا ۹ در کمیته امداد تحت پوشش داریم، اظهار کرد: 
ح��دود 2 هزار و ۱۵۰ نفر از ک��ودکان خانوار تحت 

پوشش کمیته امداد به مدرسه 
نرفته ان��د. به گزارش ایس��نا، 
پرویز فتاح در هشتمین جلسه 
ش��ورای هماهنگ��ی، بهبود و 
ارتقای شاخص های آموزشی و 
پرورشی مناطق محروم و کمتر 

توسعه یافته که در وزارت رفاه برگزار شد با اشاره به 
اینکه 34۰ هزار دانش آم��وز را در مناطق با ضریب 
محرومی��ت ۶ تا ۹ در کمیته امداد تحت پوش��ش 
داریم، اظهار کرد: حدود 2 هزار و۱۵۰ نفر از کودکان 
خانوارهای تحت پوش��ش کمیته امداد به مدرس��ه 

نرفته اند. وی ادامه داد: درس��ت است که در کمیته 
امداد خانواده ها را تحت پوشش می بریم اما پوشش 
تحصیلی در مدرسه هم برای مان اهمیت دارد. تمام 
بچه ها حامی دارند یا جزو محسنین هستند و برای 
پوشش تحصیلی آنها تاش می کنیم. فتاح با اشاره 
به اینکه در س��ال جاری افراد 
تحت پوشش 22۰هزار تومان 
دریافتی داش��تند، گفت: کار 
مش��ترکی با آموزش وپرورش 
تحت عنوان جش��ن عاطفه ها 
داریم ک��ه در دو نوبت انجام و 
۱۰۰میلیاردتومان پول جمع آوری ش��د. وی با بیان 
اینکه مناطق محروم به صورت ویژه دیده می شوند، 
گفت: اگر بر فرهنگ تحصیل متمرکز ش��ویم اغلب 
مشکات حل می شوند، زیرا بسیاری از خانواده ها در 

مناطق محروم با این فرهنگ آشنا نیستند.

گروه اجتماعی: کلید 4 نیم ضریح 
خیمه گاه حس��ینی طی آیینی 
با حضور رئیس س��تاد بازسازی عتبات عالیات و 
مقامات عراقی، در سالروز میاد پربرکت حضرت 
زین��ب)س(، تحوی��ل تولی��ت حرم مطه��ر امام 

حسین)ع( در کربا شد. 
تس��نیم،  گ��زارش  ب��ه 
رئیس ستاد  پارک،  حسن 
بازس��ازی عتبات عالیات در 
نیم ضریح   تحویل 4  مراسم 
خیمه گاه حسینی به تولیت 

ح��رم مطهر اباعب��دالله حس��ین )ع( اظهار کرد: 
ب��ا عنایت ائمه اطه��ار)ع( و حمایت های مراجع 
عظام، صنعتگ��ران و هنرمن��دان، 2 ملت ایران 
و عراق توانس��تند طی س��ال های اخیر زیبایی 
و ش��کوه هنر و تمدن اس��امی را در فضای این 

حرم ملکوتی نمایان سازند. رئیس ستاد بازسازی 
عتبات و عالیات همچنین با اشاره به طرح توسعه 
و زیباس��ازی خیمه گاه حسینی گفت: بخشی از 
این طرح در قالب س��اخت نیم ضریح های مطهر 
مقام خیمه گاه امام حس��ین)ع(، امام سجاد)ع(، 
و  زین��ب)س(  حض��رت 
حضرت قاسم بن الحسن)ع( 
ب��ه پایان رس��یده اس��ت و 
محبت دوستداران اهل بیت 
از نقاط مختلف ایران بویژه 
استان های بوش��هر، فارس، 
کرمانشاه و مشارکت قلبی و مالی آنها، پشتوانه 
آماده س��ازی و تکمیل ای��ن نیم ضریح ها بود. بر 
اساس این گزارش، عملیات ساخت 4 نیم ضریح  
خیمه گاه حسینی4 سال به طول انجامید و نصب 

آنها نیز طی ۱۵ روز انجام شد.

زیارتنیمکت

پل ارتباطی وزیر آموزش و پرورش  مطرح کرد

بخاری غیرایمن در 140 هزار کلاس درس
سیدمحمد بطحایی: مسیر تعلیم و تربیت در آموزش عمومی قدری منحرف شده است

نایب رئی��س  اجتماع�ی:  گ�روه 
کمیسیون بهداشت مجلس گفت: 
با مدیری��ت صحیح منابع می ت��وان طرح تحول 
س��امت را با قدرت و بهتر از س��ال  های گذشته 

ادامه داد. 
محمدحس��ین قربانی با بی��ان اینکه بودجه 
حوزه س��امت در لایحه ۹۸، ۱۰ درصد افزایش 
یافته است، به خانه ملت گفت: در مجموع بودجه 
۹۸ نسبت به سال گذشته تنها ۸ درصد افزایش 
یافته اما بودجه حوزه سامت افزایش ۱۰ درصدی 
داشته است. نایب رئیس کمیس��یون بهداشت و 
درمان مجلس افزود: به رغم تمام فراز و فرودهایی 

ک��ه در حوزه تامین منابع 
ب��رای بخش بهداش��ت و 
درم��ان وج��ود دارد، اگر 
منابع وزارت بهداشت که 
ح��دود 7۵ ه��زار میلیارد 
تومان اس��ت در چارچوب 

قانون تخصیص داده ش��ود حوزه سامت از نظر 
مناب��ع و بودجه با هیچ مش��کلی مواجه نخواهد 

شد. وی ادامه داد: 3 هزار 
میلیارد نیز ب��رای تامین 
در  تجهی��زات  واردات  و 
نظر گرفته ش��ده که اگر 
در مس��یر قان��ون و نه در 
مس��یرهای دیگ��ر هزینه 
شود مشکل کمبود بودجه در حوزه سامت رفع 
خواهد شد. نماینده مردم در مجلس دهم با تاکید 

بر اینکه روند هزینه کرد منابع در حوزه س��امت 
باید اصاح شود، تصریح کرد: با مدیریت صحیح 
منابع حوزه سامت می توان طرح تحول سامت 
را با قدرت و بهتر از س��ال  های گذشته ادامه داد. 
نماین��ده مردم آستانه اش��رفیه در مجلس با بیان 
اینکه طرح پزش��ک خانواده با ضعف  های زیادی 
روبه رو است، گفت: راهکارهای کاهش منابع حوزه 
س��امت راه اندازی سیس��تم کارت الکترونیکی، 
سیستم ارجاع و حذف همپوشانی بیمه ای است 
اما متاسفانه روند اجرای این موارد به کندی پیش 
می رود و این کندی هزینه بر ش��دن طرح تحول 

سامت را به دنبال داشته است.

عضو کمیسیون بهداشت مجلس اعلام کردبهارستان

افزایش 10 درصدی بودجه حوزه سلامت

آب و هوا

حذف شاخص »هوای سالم« از جدول کیفیت هوا

آوای شهر

هشدار

کوتاه و گویا


